
 
Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 
Βουλευτής (Α’ Θεσσαλονίκης) 

e-*: info@mchourdakis.gr ½ W: mchourdakis.gr ½FB: /chourdakismichail ½INST: chourdakismichael  

* | Βουλής 4, Αθήνα, 10563 | 4ος όροφος, Γρ.411½ T: 210 370 6211 & 2312 311 815  

   
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Αθήνα, 4 Σεπτεμβρίου 2024 
 
Προς: Τον Πρόεδρο της Κυβέρνησης κ. Κυριάκο Μητσοτάκη 
Θέμα: «Γιατί κατανέμονται υπέρογκα κονδύλια στην καταστολή και όχι -όπως 

προστάζει η λογική- στην πρόληψη για τα θέματα των δασικών πυρκαγιών» 
 
 
Κύριε Πρόεδρε, 
 

Η κυβέρνηση σας ήδη από το 2019 ευαγγελίζεται μεγάλες αλλαγές στη δομή διοίκησης και 
ελέγχου της πολιτικής προστασίας και πραγματοποιεί «βαρύγδουπες» ανακοινώσεις για τις αλλαγές που 
απαιτούνται για την αντιμετώπιση της κλιματικής κρίσης. Προς τούτο, μεταξύ άλλων, αξίζει να σημειωθεί  
πως προβήκατε στην ίδρυση νέου υπουργείου «Κλιματικής Κρίση». Μολαταύτα από τότε που αναλάβατε 
την διοίκηση έχουν καεί αναλογικά πολύ περισσότερα δάση από τα τελευταία 20 χρόνια και αυτό δεν 
μπορεί να δικαιολογηθεί από την κλιματική κρίση, καθότι σε χώρες με παρόμοιες κλιματολογικές και 
εδαφικές συνθήκες η αντίστοιχη αύξηση είναι σαφώς μικρότερη.  

Εύλογα αναρωτιέται λοιπόν κανείς κ. Πρόεδρε-τίς πταίει;  
Αν, όπως δηλώνετε άλλωστε σε κάθε ευκαιρία, «έχετε αναλάβει τόσες πρωτοβουλίες», έχετε 

αναρωτηθεί γιατί τίποτα δεν πιάνει.; Τίποτε από όσα «κάνατε», και περιλαμβάνουν την ίδρυση νέων δομών 
πολιτικής προστασίας, τη σύσταση νέων ειδικών μονάδων της πυροσβεστικής, την αγορά υπερσύγχρονου 
εξοπλισμού.  Όλα αυτά ή τα περισσότερα αυτά μέσω του προγράμματος ΑΙΓΙΣ. Το οποίο οφείλω να 
υπογραμμίσω πως κοστίζει στον Έλληνα φορολογούμενο περί τα 2,5 δισεκατομμύρια ευρώ  (!!!) περίπου 
μόνο για την καταστολή (!!!). Παραδόξως όμως στο δεύτερο πυλώνα, αυτόν της πρόληψης, στο πρόγραμμα 
ΑΝΤΙΝΕRO δηλαδή, το προβλεπόμενο κόστος είναι «μόλις» 415 εκατομμύρια και δεν περιλαμβάνει ούτε 
μία πρόσληψη στις κρίσιμες υπηρεσίες των δασαρχείων.  

 

Κατόπιν τούτων ερωτάται ο Πρωθυπουργός:  
 

1. Πως προκύπτει η στρατηγική επιλογή να επικεντρωθείτε στην καταστολή και όχι στην πρόληψη; 
 

2. Γιατί ενώ υπάρχει το χρηματοδοτικό εργαλείο για το ΑΝΤΙΝΕRO δεν μπαίνετε στην διαδικασία για 
ριζική αναδιάρθρωση των Δασαρχείων, ώστε να ενισχυθούν οι υπηρεσίες τους με μέσα και προσωπικό; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 
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